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PETRŽALKA MÁ 40 ROKOV  

Najznámejšie slovenské sídlisko, bratislavskú Petržalku, začali budovať pred 40 rokmi. Pôvodne 
malo byť veľmi ambicióznou medzinárodnou súťažou, predstavy architektov sa však výrazne líšia od 
toho, čo nakoniec na pravej strane Dunaja v Bratislave vyrástlo. Napriek všetkému sa však obyvatelia 
Petržalky cítia na svojom sídlisku dobre. Medzi negatíva radia najmä veľké nahromadenie mohutných 
panelákov, kde býva veľa ľudí, aj trend z posledných rokov, keď začína ubúdať zelene, nepáči sa im 
ani neporiadok a problémy s dopravou do mesta najmä v čase špičky. Medzi plusy sídliska radia to, že 
sa začína postupne revitalizovať, obnovovať, ako aj to, že tu majú viaceré možnosti oddychu.  

Starosta Petržalky V. BAJAN spresnil, že na sídlisku je do 300 bytových domov plus 
infraštruktúra a žije tu viac ako 114-tisíc obyvateľov. Pokiaľ ide o budúcnosť Petržalky, P. BAJAN 
tvrdí, že osobne nie je zástancom zahusťovania sídliska, mestská časť má však svoj rozvojový plán, 
ktorý hovorí o zastavení juhu s odhadom ďalších 20-tisíc obyvateľov.  

Architekt M. VALO vidí v Petržalke dva aspekty. Na jednej strane ide o nie veľmi vydarený 
experiment, je tu viacero modelov, ktoré sa ukázali ako nefunkčné, ale na druhej strane sú tu spokojní 
ľudia, ktorí o.i. oceňujú aj to, že Petržalka je veľmi zelená. Voľné miesta medzi domami pritom 
poskytujú aj veľa možností pracovať s verejným priestorom. Z urbanistického hľadiska ale Petržalka 
nie je podľa M. VALA veľmi dobre zvládnutá časť mesta a vznikajú tu aj priestory, ktoré sú sociálne 
neúnosné. Navyše je celá mestská časť oddelená do centra mesta Einsteinovou ulicou a diaľnicou.  
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